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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse den benyttede beregningsmodel inklusive dets antagelser, som Skat-

teministeriet benyttede, da den nuværende lovgivning om skattefrie gaver (B2B) til med-

arbejdere oprindelig blev vedtaget? 

 

Svar 

I forbindelse med indførelsen af en årlig skattefri bagatelgrænse for mindre personalego-

der på 1.000 kr. (2010-niveau) i 2011, fremgik det af bemærkningerne til lovforslaget, at 

der ikke forelå statistiske oplysninger, der kunne danne grundlag for et underbygget pro-

venuskøn for indførelsen af bagatelgrænsen. Det blev i stedet lagt til grund, at ca. halvde-

len af alle privatansatte lønmodtagere – ud over en julegave på 700 kr. – i gennemsnit 

ville modtage goder for ca. 175 kr. om året, eller at ca. 500.000 personer ville få skattefri-

hed for 300 kr. om året. Mindreprovenuet blev skønnet til ca. 70 mio. kr. årligt (2011-ni-

veau) i umiddelbar virkning. 1 

                                                      
1 Lovforslag L 196 (2010-11). 
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